
Referat – bestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 6. december 2016 kl. 19.00 i fællesrummet 

Til stede: Inge Hansen, Sanne Hvass Nielsen, Jacob Klit-Hansen (ref.), Karianne Dahlen, Tobias 

Landwehrjohann og Elodie Masson 

Afbud: ingen 

 

Dagsorden og referat: 

1. Opfølgning på seneste møde 

a. LMJ har ikke svaret på vores henvendelse. Vi konkluderer, at alle mellemværender derfor 

betragtes som afsluttede. 

b. VOPA har stadig ikke svaret på forhold omkring salg og venteliste. Inge rykker Jeppe. 

c. VVS-installationer – vi har stadig ikke fået dokumentation. Inge har kontakt til den ene 

andelshaver, mens Tobias starter en klagesag hos kommunen. 

d. Salg – de endelige retningslinjer lægges på hjemmesiden. Vi afventer VOPA jf. pkt. 1 b. 

e. VHP – bestyrelsen arbejder videre på at få en samlet VHP, som lægges frem på den ordinære 

generalforsamling. Alle poster kvalificeres sammen med VOPAs bygningstekniske ekspert og 

indarbejdes i budgetterne for 2017 og fremefter 

f. Inge har indhentet priser på kloakservice og vvs – og forhandler videre med input fra Jacobs 

arbejde, hvor de har fastprisaftaler. 

g. VOPA har landet en god forsikringsaftale, som gør, at vi kan holde forsikringspræmien 

nogenlunde i ro. 

2. Evt. 

a. Tobias foreslog juletræ med lys – og vi blev enige om at forberede det til næste år. 

b. Tobias foreslog også, at vi skulle lave fastelavn for børn og voksne. Vi følger op. 

 

 

Mødet sluttede kl. 20.55 – dirigenten takkede for god ro og orden. 


